
Interpelácia č. 111/2021   
 

 

21. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 20.09.2021  

 

 

 

Bc. Gedeon: 

Chcel by som sa poďakovať za promtné vyriešenie problému na Košickej ulici, kde bol veľký 

výtlk. Tam chodili dennodenne dodávky, kopec áut tam prejde. Vyasfaltovali to, urobili to 

a takisto označenie parkovacích miest na Košickej ulici, tam pri tom bývalom Pekle. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


